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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 

Tel.: 06-46786127  
info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 22-03-2023 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes, Huub Geuijen,  
Peter van Berlo, Luuk Haegens, 

Adviseurs: Hay Engels, Hay Mulders, 
Gasten: Patty Schurink  

Afwezig m.k.: Ellen Jacobs, Mariet Roelofs, Frenk Peeters,  
Afwezig z.k.:  
Notulist: Lisa Reintjes 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Wervingsbericht bestuur 
dorpsraad  

Maken Lisa 19-04-2023  

2 Navraag veiligheidsborden bij 
Reindonkerweg 

Melden gemeente Lisa 19-04-2023  

3 Reactie terug? Situatie 
Luiercontainer en wegwijzer 

paddenstoel 

Is gemeld, maar nog geen 
reactie 

Lisa 22-03-2023  

 

01. Opening en berichten van verhindering 
Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering in Aan de Brug.  
Afmeldingen zijn binnen van Ellen Jacobs, Mariet Roelofs en Frenk Peeters. 

 
02. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 

- Omgevingsvisie 
- Opschoondag  
 

03. Verslag 16-02-2023 
- Datum bij punt 3 vorige verslag onjuist.  

 
04. Lopende zaken 
- Wonen in America 

Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen ten opzichte van de vorige vergadering. Momenteel zijn 
we in afwachting van het wijzigen van het bestemmingsplan.  

Communicatie wordt als lastig ervaren met de gemeente. Het aantal gegadigden voor Aan het 
Kerkbos (Wouterstraat/kerkbosweg) is redelijk constant gebleven. Zo zijn er twee afgevallen, 

maar ook weer drie aanmeldingen bij gekomen. Op 30 maart is er een volgend overleg.  
 
Wat willen we met wonen naar de toekomst. Dit vraagstuk houdt ons ook bezig. Hierbij 

denkende aan fase 3. Wat zijn potentiële opties hiervoor? Bijvoorbeeld tegenover Henry v.d. 
Heijden. Ook wordt de tuinbouwloods genoemd of het stuk grond verder naar achteren aan 

de Zwarte Plakweg. Het is goed om hier over na te denken. Ook om kleine wooneenheden 
voor ouderen te realiseren zodat er doorstroom kan ontstaan.  
 

Van de Kompaswoningen is het limiet van 2 jaar afgehaald.  
 

- Verkeersituatie America 
De luiercontainer en padenstoel is gemeld bij de gemeente. Dit is door Monique Peeters 
verder doorgezet naar de betreffende medewerkers, maar nog geen reactie op gekomen. 

Contact duurt momenteel ook iets langer in verband met de beperkte aanwezigheid van 
Monique.   

 
- Balgooien 
Dit is geweest en het was een mooie zonnige dag. Het was een druk bezochte editie met 

zeker  100 kinderen die deelnamen.  
 



 

 - 2 - 

- America Left 

Op 15 maart is de valpreventie niet doorgegaan vanwege gladheid en het daarmee 
bijkomende valgevaar. Dit is de maandag erop in Horst ingehaald. Vanuit America waren er 

43 aanwezigen.  
 
 

06. Ingebrachte agendapunten 
- Dialoogsessie: Hay en Marco zijn hierbij aanwezig geweest. Dit is vooruitlopend op de 

omgevingswet. Hoe ziet Horst aan de Maas er in 2040 uit is het vraagstuk. Hiervoor is ook 
een Enquête gemeente breed uitgezet en zijn een aantal brieven per post verstuurd. Van de 
15 dorpsraden waren er 6 aanwezig bij de sessie, dit komt mogelijk ook door het tijdstip van 

het overleg, namelijk van 16.00 tot 18.00 uur.  
Een onafhankelijk bureau begeleid dit proces. Hierbij is ook aangegeven om te kijken wat er 

goed gaat en niet alleen naar wat niet goed gaat. Maar dat lukte niet om dat voor elkaar te 
krijgen tijdens de bijeenkomst.  
 

- Verkiezingen: Luuk geeft aan dat er en in de eerste berekeningen een andere prognose uit 
kwam dan de uiteindelijke definitieve uitslag. Hierdoor heeft zijn partij 3 zetels behaald. Luuk 

staat nr. 4 op de lijst, dus dit betekent dat hij geen zetel heeft kunnen bemachtigen.  
 
- AED 

Vanuit de gemeente is hier reactie op gekomen dat zij momenteel bezig zijn met het opstellen 
van beleid en zich hierbij de vraag stellen hoe ze willen omgaan met burgerhulpverlening. 

Wanneer duidelijk is op welke manier de gemeente in de toekomst met AED’s om wil gaan, 
zal daarover uitgebreid gecommuniceerd worden.  
 

- Opschoondag 
Aan de opschoondag hebben 28 volwassene en 2 kinderen deelgenomen. Het waren veel 

vrijwilligers, de grootste opgave tot nu toe. Ook met afval ophalen door Marco en Frenk was 
dit precies goed. Wanneer het aantal ZAP’ers boven de 30 komt, moet er een derde auto bij 
komen.  

Bij de Reindonkerweg zouden veiligheidsborden komen te staan, deze staan er nog niet. Lisa 
zet dit uit bij de gemeente.  

1 April wordt er gefaseerd statiegeld op blik ingevoerd. We zijn benieuwd wat dat gaat doen 
omdat er nu heel veel blik ligt in de natuur.   

 
 
07. Ingekomen en uitgaande stukken 

- Open dag Erica Tuinen: Wij hebben een uitnodiging van de open dag bij Erica Tuinen 
ontvangen. Deze is op 23 april tegelijk met de open bedrijvendag, zij sluiten hierbij aan.  

- Op 23 april is de open bedrijvendag. Dit is van 11.00 tot 16.00. Deelnemers zijn onder 
andere: Klomp, Erik Rasing, Erica Tuinen, Leafhoes, ondernemersplein bij Aan de Brug.  
- Opening Bijenpaviljoen: Op 16 april om 13.00 uur opent het Bijenpaviljoen bij het 

Peelmuseum. Hiervoor zijn we uitgenodigd.  
 

08. Rondvraag 
Luuk: Er is een Raadsavond geweest waar is gesproken over de toekomstvisie met hierin de 
dorpshuizen en hij vraagt hoe America dit ziet voor de toekomst. Aangegeven dat dit punt 

momenteel ook leeft in America. Zo is er 23-4 een overleg over toekomstbestendige 
samenwerking America waarin dit terug komt. Dit gaat over verenigingen en hun 

accommodaties en de toekomstbestendigheid.  
 
Hay M: Op 11 april is een bijeenkomst voor aanwonende van het spoor over de voortgang.  

 
Huub: Huub geeft aan deze zomer te gaan stoppen bij de Dorpsraad. Dit is erg jammer voor 

de Dorpsraad. We zullen een oproep plaatsen voor het werven van een nieuw 
bestuurslid/leden.  
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Op 17 april zit de buurt over mestverwerking Willems met Thijs Kuijpers samen. Willems 

heeft een nieuwe vergunning aangevraagd en hier wil de buurt uitleg over.  
 

Luuk: informeert naar de vergaderdata voor 2023, Marco geeft aan dat hij deze eerder via de 
mail heeft gecommuniceerd.  
  

09. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21:12 uur de vergadering met dank voor ieders aandacht en inbreng. 

 


